
Afdelingsbestyrelsen, Viva Bolig - afd. 1. 

Referat 
 

Onsdag d. 30-05-2016 kl.16.00 

 
Tilstede: Palle, Lone, Emilie, Niels, 
Pia og Sanne 

Gæster:  
Inviteret gæst Kristian Krogstrup 

Afbud: Klaus 

Referent Sanne 

 

 

Dagsorden 30 maj:  Konstituerende bestyrelsesmøde  
  
Bestyrelses poster udvalg, Kontakten, Aktivitetsudvalg,  

afd.19 kontaktperson.  

Palle – formand 

Sanne – næstformand 

Niels – kasserer 

Aktivitetsudvalg – Niels Ove, Pia,  

Kontakt person for afd.19 – mødes med dem 1-2 om måneden 

4 – bandemøder – Palle og Sanne 

TV og internet: Sanne og Palle 

Opslag/gamle beboere/glædelig jul/den gamle historie – Lone, Niels Ove og Palle 

”Velkommen-gruppen” – Palle, Lone og Emilie 

Grønne arealer/legepladser – Palle, Pia og Emilie 

Gader/trafik – Niels Ove 

 

Suppleant deltager stadig i møder 
 

Ekstra repræsentantskabsmedlem (afd.19) - Pia Asmussen: Deltager først når 

sammenlægningen er godkendt på Repræsentantsskabsmødet den 15. juni 2016. 

 

Gennemgang af Beboermøde, referat, Hvad skal i Kontakten - Hele referatet, nye 

legeborg og nyt på beddingen, som Palle skriver. 
 

Nye tiltag, video overvågning i vaskerier – det juridiske skulle være på plads til 

august 2016. Dvs. hvis en beboer anmelder en episode (skal ske skriftligt), kigger 

Actas det igennem og melder tilbage. Der gemmes 60 dage. 
 

Facebook, ad hoc gruppe, med overblik og fremtid – Sanne, Emilie, Anders Mellon 

og Kristian deltager i et kommende møde.  
 



Digitale platforme, fremad rettet, forventninger, IT Kristian – Palle fortalte om fagre 

nye verden. 
 

Sammenlægningen med afd. 19 – Palle og Klaus kigger på renoveringer efter 

sommerferien. Palle og Klaus laver en ”velkomstpose” til beboerne. Nøglebrik-

systemet skal kigges efter og rettes til. Der er sat en opslagstavle op med 

informationer fra bestyrelsen. 
 

Vaske App fra Electrolux – forskellige erfaringer indtil videre. Er der problemer, 

kontakt Klaus. Emilie og Pia melder tilbage næste møde. 

 

Indvielsen af legeborg, evaluering – gik supergodt. Næste gang skal Villi have én i 

hånden, da udsynet er meget dårligt. Alle tegninger er belønnet med et gavekort på 

100 kr. til Føtex.  
 

Indsigelse angående Tulip slagteri grund, klor, kemikalier osv – Palle har kontaktet 

Aalborg kommune omkring slagteriet på Østerbro. Der er ingen risici forbundet med 

at bo i nærheden af Tulip. 
 

Indkørsel forbudt skilte i Morsø-, Bogø- og Sejrøgade – det bliver ikke overholdt. Vi 

forsøger at få sænket skiltene, KB tager kontakt til Aalborg kommune.  
 

Indskud i afdelingerne – har været nødvendigt, da fraflytningerne bliver dyrere og 

dyrere. Godkendt i Organisationsbestyrelsen. 
 

G4S runderings plan – G4 inviteres til et møde om hvilke tilkøbsmuligheder, der er.  
 

Økonomi, status – Palle gennemgik regnskabet og det ser rigtig godt ud. 
 

Fremtidige opgaver status, lys i kældre – Fals og Bravida giver tilbud. Der afgives 

også tilbud på varmerummene -  Blikas og Ditech. Der kommer nye vinduer i BHG 

62 i uge 34. 

 

Runden:  

Lone – mere struktur på dagsordenen og afviklingen. Vi forsøger fremadrettet ☺ 

Niels Ove – er der huller i vejene, send et billede så fejlmelder Niels det til Aalborg 

kommune. 

Andre havde ikke mere at sige 

 

Mødet hævet kl. 20.15 

 

Næste møde: 



11.07.16 – kl.16 

29.08.16 – kl.16 

26.09.16 – kl.16 
 


